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Sveriges Neuropsykologers Förening 

Årsmötesprotokoll från den 14 februari 2025 

Stockholm, Hotel at Six, samt digitalt 
 

 
 
 
 
 
 
 
§ 1. Årsmötets öppnande 

Föreningens ordförande Kristina Hedman öppnar mötet. 
 
§ 2. Val av mötesordförande 

Kristina Hedman väljs till mötesordförande förutom under § 12 då Ingrid Tonning 
Olsson väljs till ordförande. 

 
§ 3. Val av mötessekreterare 
 Erik Blennow Nordström väljs till mötessekreterare.  
 
§ 4. Val av justeringspersoner tillika rösträknare 

David Fridefors och Ola Ståhlberg väljs till justeringspersoner tillika rösträknare. 
 
§ 5. Mötets behöriga utlysande 
 Årsmötet anser att mötet var behörigt utlyst. 
 
§ 6. Anteckning av röstberättigade deltagare 
 På mötet är 19 röstberättigade medlemmar närvarande, vilket under mötets gång enligt 

ovan revideras till 20 och senare 21 röstberättigade medlemmar. 
 
§ 7. Anmälan av övriga frågor 
 Inga övriga frågor är anmälda. 
 
§ 8. Fastställande av dagordning 

Kristina Hedman föreslår omnumrering av dagordningen då en punkt fått felaktig 
numrering. Årsmötet godkänner dagordningen med detta förslag. 

 
§ 9. Verksamhetsberättelse för SNPF ./. 

Kristina Hedman, ordförande i föreningen, redogör för verksamhetsberättelsen. 
Förutom det konstituerande mötet hade styrelsen haft elva protokollförda möten varav 
två har varit fysiska. Antalet medlemmar i föreningen har sjunkit något från 
föregående år. Årsmötet godkänner verksamhetsberättelsen. 
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§ 10. Ekonomisk redogörelse för SNPF 

Kassör Miia Ekholm redogör för föreningens ekonomi. Intäkter under året var 
176 153,81 kr, kostnader var 322 314,61 kr. Riksstämman gick med vinst, om än med 
något lägre vinst än vanligt. Hemsidesuppdatering var en stor kostnad 2023 men 
upptog inte lika höga kostnader 2024. Under 2024 stod anordnande av seminarium på 
Nordiska mötet för en stor kostnad. Beräknat resultat för 2024 är -149 326,59 kr.  

Stipendiefondens tillgångar var 244 576,66 kr. Man betalade ut stipendier för 40 000 
kr. 

Sammanlagda tillgångar i föreningen var 1 194 429,27 kr. Således har föreningen en 
stark ekonomisk situation trots årets resultat.  

 
§ 11. Revisionsberättelse för SNPF 

I egenskap av revisorer har Ingrid Tonning Olsson och Eva Hallberg granskat 
räkenskaperna. Ingrid Tonning Olsson redogör för revisionsberättelsen. Man har 
funnit att föreningens räkenskaper är i god ordning och föreslår att den ekonomiska 
redogörelsen fastställs. Rapporten godkänns av årsmötet. 

 
§ 12. Beslut om ansvarsfrihet för SNPF:s styrelse 

Ingrid Tonning Olsson är ordförande under denna punkt. Årsmötet beviljar styrelsen 
ansvarsfrihet. 

 
§ 13. Verksamhetsberättelse och ekonomisk redogörelse för SNPF:s stipendiefond ./. 
 Roger Carlsson, ordförande i stipendiefonden, redogör för verksamhetsberättelsen. 

Stipendiefonden har haft fem träffar under året. Man har under året diskuterat lämplig 
storlek på stipendiefonden och val av risknivå. Fondstyrelsen har erhållit 20 000 kr 
från överskottet av 2024 års Riksstämma och har under 2024 beviljat stipendier på 
sammanlagt 45 000 kr. Miia Ekholm har i övrigt redogjort för den ekonomiska 
berättelsen under § 10. Årsmötet godkänner verksamhetsberättelsen.  

  
§ 14. Revisionsberättelse för SNPF:s stipendiefond 

I egenskap av revisorer har Ingrid Tonning Olsson och Eva Hallberg funnit att 
stipendiefondens räkenskaper är i god ordning och föreslår att den ekonomiska 
redogörelsen fastställs. Årsmötet godkänner rapporten. 

 
§ 15. Beslut om ansvarsfrihet för SNPF:s stipendiefond 
 Stipendiefondens styrelse beviljas ansvarsfrihet av årsmötet. 
 
§ 16. Val av styrelseledamöter i SNPF 

Christine Bedinger redogör för valberedningens förslag. Erik Blennow Nordström, 
Miia Ekholm och Aron Sjöberg föreslås för omval på två år. Årsmötet beslutar i 
enlighet med förslagen. 

 
§ 17. Val av ledamöter i stipendiefondens styrelse 

Catherine Aaro Jonsson och Eva Billstedt föreslås för omval. Årsmötet beslutar i 
enlighet med förslagen. 
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§ 18. Val av revisorer 
Valberedningen föreslår omval av Eva Hallberg. Årsmötet beslutar i enlighet med 
förslaget. 

Ingrid Tonning Olsson önskar att listan över förtroendevalda uppdateras på hemsidan. 
Kristina Hedman beklagar att listan inte har varit uppdaterad, men att så kommer ske 
efter årsmötet. 

 
§ 19.  Val av valberedning 

Årsmötet väljer Christine Bedinger som representant för Östra regionen tillika 
sammankallande, Anahid Khaneie för Västra regionen, Johan Thelander för Norra 
regionen och Siegbert Warkentin för Södra regionen. 

 
§ 20. Propositioner ./. 

Kristina Hedman redogör för Riksstyrelsens proposition om stadgeändring. 
Bakgrunden är att Psykologförbundet har inkommit med detta krav i samband med ett 
förändrat sätt att utse ombud till Psykologförbundets kongress. I samband med denna 
ändring föreslås även en återgång från sju (sex plus ordförande) till sex (fem plus 
ordförande) ledamöter i Riksstyrelsen, vilket tillfälligt infördes under förra årsmötet 
med gott resultat. Språkbruk i stadgarna har också anpassats till redan etablerat 
arbetssätt. Riksstyrelsen föreslår: 
- Att anta styrelsens förslag till nya stadgar för SNPF, och  
- Att uppdra åt styrelsen att söka godkännande för dessa stadgar hos styrelsen i 

Psykologförbundet. 
Årsmötet beslutar i enlighet med propositionen. 

  
§ 21. Motioner ./. 

En motion från Ia Rorsman och Hanna Ljung har inkommit till årsmötet. Motionärerna 
framför stor respekt för genomfört arbete men önskar en översyn av föreningens 
rekommendationer av skriftliga beskrivningar gällande siffermässiga resultat. Primärt 
skäl som anförs är att beskrivningarna saknar tydlighet för icke-psykologer. De 
förordar istället alternativa beskrivningar av nedsättningar, såsom mild/lätt nedsatt, 
moderate/måttlig nedsatt och severe/gravt nedsatt alternativt en fyrgradig skala. 
Motionärerna önskar således revidering av dokumentet, där psykolog inom det 
neurologiska fältet gärna får inkluderas. 

Kristina Hedman redogör för Riksstyrelsens svar på motionen. Riksstyrelsen anser att 
befintliga rekommendationer kring hur psykometriska testresultat bör uttryckas i 
verbala beskrivningar bör kvarstå. Däremot syftar de befintliga riktlinjerna inte till att 
ge rekommendationer kring hur funktions- och aktivitetsnedsättningar bör uttryckas i 
ett skriftligt utlåtande. Riktlinjerna ger inte heller stöd i hur bedömning och tolkning 
av neuropsykologiska testresultat kan uttryckas på ett mer standardiserat sätt. 
Riksstyrelsen föreslår att en arbetsgrupp tillsätts som får i uppdrag att göra en översyn 
av riktlinjerna och, om det är möjligt, komplettera med rekommendationer kring hur 
funktions- och aktivitetsnedsättningar kan uttryckas på ett mer standardiserat sätt i 
neuropsykologiska utlåtanden. 
Riksstyrelsen föreslår 
- Att årsmötet avslår motionen och fattar beslut enligt Riksstyrelsens förslag. 
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Efterföljande diskussion, med bland annat önskemål om att arbetsgruppen även får i 
uppdrag att utforma rekommendationer kring användning av validitetstester samt 
möjligheten till påverkan av testförlagens skriftliga beskrivningar gällande 
siffermässiga resultat genom skrivelse till testförlagen. 

Årsmötet beslutar i enlighet med Riksstyrelsens förslag. 
 

§ 22. Redogörelse för arbetet med hemsidan och sociala medier 
Aron Sjöberg redogör för arbetet med hemsidan och sociala medier. Föreningen har 
två Facebookgrupper, en öppen med 3 600 medlemmar och en sluten grupp med 340 
medlemmar. Man besvarar frågor som kommer in via info-mailen. För att ytterligare 
öka närvaron på sociala medier har Instagramkonto skapats under året, 
sverigesneuropsykologer_snpf. 

  
§ 23. Redogörelse för arbetet gentemot Psykologförbundet 

Kristina Hedman redogör för denna punkt. Föreningen får återkommande frågor från 
förbundet om att delta i olika grupper där neuropsykologers kompetens är centrala. 
Föreningen ombeds bland annat svara på remisser samt arbeta med vårdförlopp och 
nationella riktlinjer. Skrivelse om digital psykologisk testning har under 2024 tagits 
fram. Förbundet arbetar med att göra om specialistordningen och föreningen kommer 
att kopplas in framgent.  

 
§ 24. Redogörelse för det internationella samarbetet 

Kristina Hedman redogör för det internationella samarbetet, där SNPF är medlem i 
FESN, Federation of the European Neuropsychological Societies. Nordiska mötet 
hölls i Trondheim 2024, nästa gång i Helsingfors 2027. 

 
§ 25. Övriga frågor 

Ingen övrig fråga har anmälts. 
 
§ 26. Mötets avslutande 

Mötesordförande Kristina Hedman avslutar mötet. 
 
 
 
Stockholm, 2025-02-14 
 
 
 
Erik Blennow Nordström 
Mötessekreterare 
 
 
 
David Fridefors   Ola Ståhlberg 
Justeringsperson   Justeringsperson 
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